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ÅRSMØTEPROTOKOLL FRA ÅRSMØTE  

1. MARS 2005 OPPEGÅRD BIBLIOTEK 

 

Fungerende leder ønsket velkommen til et 20-talls medlemmer. 

Før møtets formelle del, holdt arkeolog Anne Traaholt fra Akershus fylkeskommune en 

orientering om fylkets arbeid med kulturminner. 

 

1. Konstituering 

Ingen bemerkninger til innkallingen.  

Egil Wenger ble valgt til møteleder, og Siri Iversen til referent.  

Jon Sjødal og Bjørn Lunder ble valgt  til å undertegne protokollen. 

 

2. Årsberetning 

Møteleder gjennomgikk årsberetningen. Følgende forhold ble bemerket/tatt opp til 

diskusjon: 

Lagets medlemskap:  

Antall medlemmer i årsberetningen (217), er de som har betalt kontingent for 2004 

tom jan. 05. Betalt kontingent til Follo Historielag (FH), og mottatt driftsstøtte, gjelder 

antall medlemmer pr. 30.6.04, og er derfor lavere (181).   

Styrets aktiviteter: 

Det ble gitt en kort orientering om utviklingen i arbeidet med å restaurere 

Langbygningen ved Gjersjøelva som et samarbeid mellom Gjersjøelvprosjektet, 

Oppegård Jeger og Fiskeforening og Historielaget. 

 

Møteleder redegjorde for organiseringen i arbeidsgrupper. 

Ad  Informasjonsgruppa: 

Medlemsbladet ble ikke utgitt i forkant av årsmøtet, pga lederens sykdom. Han har 

vært meget sentral i dette arbeidet. 

I årsberetningen er OH’s deltagelse i prosjekt Barfortjenta uteglemt. OH har vært med 

i referansegruppa. Tone Holte, som står bak prosjektet, fikk ordet og ga årsmøtet en 

orientering om opplegget.  

- Barfotjenta er et historisk musikkspill om fattige, kvinnelige arbeidsinnvandrere 

fra Sverige ved forrige århundreskifte. Et bidrag til markeringen av 

unionsoppløsningen. Manus er ved Tone Holte. 

- Premiere skal være 10. september 2005 i Kolbotn kinoteater, hvor Historielaget 

har mulighet til å markering ved en informasjonsstand. 

- Idé om å arrangere et temamøte om innvandringen fra Sverige til Oppegård. 

- For mer info: www.barfotjenta.no eller Tone Holte / tel: 66 99 22 34 / epost: 

tone@roskva.net. 

Ad  Kalendergruppa: 

Kalenderen for 2005 har gitt et overskudd på  i underkant av 10 000 kr. 

Ad  Veigruppa: 

Etter at årsmeldingen ble skrevet har OH mottatt tilsagn om spillemidler for å skilte 

kjente traseer av Oldtidsveiene. Ved hjelp av mottatt støtte også fra organisasjoner i 

kommunen, vil skilting bli foretatt sommeren 2005. 

 

Årberetningen godkjent med de nevnte kommentarer. 
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3. Regnskap 

Kasserer Per Røed orienterte om regnskapet som ble godkjent. 

Det ble noe diskusjon om regnskapsføring av mottatt støtte fra organisasjonene til  

skilting av oldtidsveiene, og om øremerking av disse midlene. Kasserer påpekte at det 

kan komplisere regnskapet for framtidige kasserere når beløp låses til visse strekninger 

etter givers /samarbeidpartners ønsker.  

 

4. Neste års medlemsavgift 

Vedtak: Medlemsavgift for 2006 er 150 kroner (familie), det samme som for 20005 

(besluttet på forrige årsmøte). 

 

5. Budsjett 2005 

Merknader:  

- I tillegg til støtten for 2004, er det gitt lovnad fra Oppegård Vel på ytterligere 5000 

kroner i 2005. Dette beløpet er budsjettert.  

- Medlemsbladet er budsjettert med tanke på økning av utgivelsene. 

- Budsjett for vedlikehold av veifar/metallsøker økt for å søke å beholde goodwill og 

samarbeid med Metallsøkerforeningen, som hittil har gjort slikt arbeid svært billig. 

Metallsøk har vært brukt på deler av Kirkeveien og Oldtidsveien øst for å 

undersøke tvilspunkter. 

- Markedsføring av kalenderen vil bli søkt systematisert mer. Styret vurderer 

nærmere forslag fra salen om å selge kalenderen sammen med 

medlemskontingenten, samt med mulighet for å bestille flere. 

 

6. Forslag 

Ingen innkomne forslag til årsmøtet. 

 

7. Valg 

Bjørn Lunder orienterte om valgkomitéens arbeid og forslag til nye medlemmer av 

styret. Det anses viktig med god geografisk spredning  på styremedlemmene. 

 

Arno Mong Daastøl ble enstemmig valgt som ny leder. 

 Valgkomitéens forslag til nye styremedlemmer ble enstemmig støttet av årsmøtet. 

 Valgt ble: Egil Wenger gjenvalgt (2 år). 

Egil Bakke, Karsten Høy, Kari Hattestad (alle 2 år), og Thea Wencke Sundt (1 år).  

Revisor: Elisabeth Storløkken (gjenvalg).  

 Ny valgkomité: Bjørn Lunder (leder), Geir Bagge-Skarheim og Eivind Barca. 

 

 Avtroppende styremedlemmer ble overrakt blomster som takk for innsatsen.  

Eivind Barca ble utnevnt til æresmedlem av Oppegård Historielag. Han fikk overlevert 

et håndarbeidet trefat med tekst som takk for særdeles engasjert og langvarig innsats 

for Oppegårdhistorien. Eivind Barca har vært med i Historielagets styre helt starten, 

med interimsstyret, tidlig på 1980-tallet.  

 

Ref. SMI 

 

 

Jon Sjødal               Bjørn Lunder 
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